
Jegyzőkönyv 

 a Magyar Bábművészek Szövetségének zoom-os elnökségi üléséről 

Ideje: 2022. 01. 09.  

 

Napirend:  

1. tájékoztató Színházi Olimpia szervezéséről,  

2. a logó pályázat eredménytelensége,  

3. honlap hírlevél tartalom,  

4. LEP ,  

5. egyebek.  

 

Asbóth Anikó tájékoztatta az elnökséget a SZO szervezésről: a szerződéskötések január második 

felében várhatók. A programszervezést elindítása nem tűr halasztást. A szerződéskötést követően 

valamennyi érintett szereplővel kidolgozzák a részletes programot és elindítják a felkéréseket.  

Szántó Viki jelezte, hogy a Szövetség logópályázata eredménytelen volt, az elnökség azt a 

határozatot hozta, hogy a MOME-val felveszi a kapcsolatot Markó Robi és a hallgatóknak hirdetjük 

meg a logó pályázatot. 

Eilinger Edina – mint a kuratórium tagja tájékoztatta az elnökséget a LEP pályázat részleteiről: 588 

pályázatot bírált el a kuratórium, ahol nem csatolt a pályázó linkeket, honlap elérhetőséget nem 

zárták ki. Tapasztalatai szerint nagyon sok a „hakni” csoport. Fontosnak tartaná az elnökség a szakmai 

szűrők beépítését. A LEP előadások teljesítésnek határideje: 2023. november 30.  

Megemlékezett az elnökség Dobák Líviáról, aki az előző nap távozott közülünk az égiekhez, aki 

jelentős életművet hagyott hátra a bábszínházak életében is és akit nagyon szerettünk emberként és 

alkotóként.  

Az elnökség határozott arról, hogy a 2023 első hírlevelét Markó Robi állítja össze, témái:  

- A Színházi Olimpia jelenlegi állása,  

- Az Előadóművészeti Törvény változtatásával kapcsolatos munkacsoport munkája,  

- A LEP programmal kapcsolatos információk  

- Nekrológ Dobák Liviához 

- Logó pályázat 

Az elnökség határozott arról, hogy kérdőívben kérdezi meg a bábszínházakat: a fenntartói 

megállapodások meglétéről és feltételeiről, a művészeti munkatársak felsőfokú végzettségének %-

kos arányáról és a LEP eredményeiről.  

 

 

        Asbóth Anikó 

 


